
 

 

BØRNE- OG KULTURFORVALTNINGEN 

 12.10.2022 

Vores ref.: 85-02-01-p23-22-

498790 

Direkte nr.: 3247 0020 

Medarbejder: smf.sk.bk 

 
 

REFERAT 
 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO:03-10.2022 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR: 85.02.01-P23-22-498790 

DELTAGERE: 

Gitte Asmussen, Nellie Louv, Cirkeline Martinussen, Rasmus 
Schlüter, Thilde Nøhr Jensen, Jannie Jensen, Susanne 
Frøkjær, Peter Andreas Moesgaard, Imran Hoshmand, Daniel 
Køhler Christensen, Freddy Palner Paungreen, Maria Michelle 
Milbo, Pernille Hochheim, Annette Betak og Mohammad Ali 

 

AFBUD: Freddy Palner Paungreen, Annette Betak  

MØDENR.: 08-2022  

 

 

1. Godkendelse af referat nr. 07-2022 

- Vi skal huske at sætte tovholder på de aftaler vi laver 

- Ad.pkt.5: Freddy er på indskolingen 

Referat godkendt. 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt. 

 

3. Meddelelser fra: 

Elevrådet: 

- Imran og Mohammad Ali deler formandskabet i elevrådet 

- På elevrådsmødet er bl.a. drøftet: 

 Elevers brug af e-cigaretter 

 Venskabsklasser 

- Elevrådsrepræsentanterne skal gå tilbage i egne klasser og fortælle om, hvad 

der drøftes på elevrådsmøderne 

 

Skolebestyrelsen spørger til Det Lille Elevråd. Gitte spørger Ado. 

 
  

   

 

SKOTTEGÅRDSSKOLEN 

Saltværksvej 65, 2770 Kastrup 

lme.sk.bk@taarnby.dk 
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Medarbejderrepræsentanter: 

Pernille: 

- Der har været afholdt ansættelsessamtaler i SFO-en 

- Der er arbejdet med ”Meningsfulde” frikvarterer med faste aktiviteter 

 

Rasmus: 

- Efterårets forældremøder er vel gennemført, og snart går skole-hjem-

samtalerne i gang 

- Vi har indført gule refleksveste til gårdvagterne, så de er mere synlige for 

eleverne 

 

             Skolebestyrelse: 

- Spørgsmål om hvorvidt der er opmærksomhed på at bruge samme vikar ved 

kendt fravær. Det er der. 

Ledelsen: 

- Nogle elever i udskolingen har for øjeblikket svært ved at overholde vore regler, 

bl.a. om ikke at forlade skolen i de små frikvarterer. Derfor er vi fortiden særlig 

opmærksomme på at håndhæve reglerne. Både forældre og elever er 

orienteret 

- Informationsaften for kommende børnehaveklasseforældre den 11.oktober kl. 

17-19. Maria deltager for bestyrelsen 

- Venskabsklasser drøftet på et lærermøde. Vi vil lave en formel struktur og 

orienterer på næste skolebestyrelsesmøde 

- Vi afholder evakueringsøvelse mandag i uge 41 

- Vi har ansat Tom som ressourcepædagog og Berit som ”Flyver” fra 1.oktober. 

Vi har opslået barselsvikariat på 2.årgang og på 6./7.årgang   

 

4. Orientering om: 

Skolegården: 

- Ansøgning til Nordea Fonden til klatrestativ til Den Lille Skolegård er ikke 

sendt. Men der er mulighed for at ansøge andre puljer. Andreas og Gitte taler 

med Rikke. 

- Der ligger rigtig meget sand i skolegården. Den trænger til at blive fejet. 

 

SFO: 

- SFO-en er i gang med rekruttering af medarbejdere. Der er afholdt en del 

samtaler 

- Der er planlagt møde mellem kommunens SFO-ledere og områdeledere. Der 

skal bl.a. drøftes fællesaktiviteter og koloni 

- Der er ansat to medarbejdere (2 x 31 timer) til vore ukrainske børn  

              

5. Drøftelse og godkendelse af principper: 

Ordensregler og konsekvensskema (grøn-gul-rød) tages ud af principperne. 

Principper godkendt. 

 

6. Kontaktforældre. Planlægning af møde: 

Skolebestyrelsen ønsker umiddelbart ikke et møde med en oplægsholder. Det 

er vigtigere, at kontaktforældrene får talt sammen om, hvad kontaktforældre-

rollen indebærer. 

Jannie og Gitte aftaler møde dag. 

 

7. Nyt bestyrelsesmedlem til Oasefonden: 

Daniel er skolebestyrelsens forældrerepræsentant i Oasefonden. 
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8. Skolefest/skolefester 

Lærergruppen har talt om mulig afholdelse af skolefester. I indeværende år vil 

vi holde skolefest for udskolingseleverne. Fra næste skoleår vil vi planlægge 

med skolefester for alle tre afdelinger. Dato for udskolingsfest fastsættes 

snarest (Rasmus og Gitte). 

 

9. Meddelelsesbogen. Gitte fremlægger. 

Kort om overgangen fra elevplan til meddelelsesbog, og hvad en 

meddelelsesbog skal kunne. 

Ministeriets vejledning sendes ud med referatet. 

Rasmus og Gitte laver oplæg til lokal meddelelsesbog til næste 

skolebestyrelsesmøde. 

 

Kort drøftelse af, om eleverne i indskolingen deltager i skole-hjem-samtalerne. 

Det er ikke nævnt i principperne. 

 

10. Eventuelt:  

- Nellie: Hvad kan man gøre for at flere forældre deltager i forældremøderne? 

- Thilde: Hvornår er der besøg i daginstitutionerne. Ej planlagt. Rikke, Andreas 

og Gitte har møde med daginstitutionslederne på fredag. Vi skal tale 

samarbejde og årshjul 

- Ønske om, at vores hjemmeside opdateres. Gitte taler med Didde og Karina 

om opdatering 

 

 

11. Punkter til næste møde 

- Meddelelsesbogen 

- Møde med kontaktforældre 

- Venskabsklasser 

- Anti-mobbe-strategi 

 

 

Lukket dagsorden. 


